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Z á p i s  

ze zasedání Valné hromady Svazku obcí Podoubraví,  

které se uskutečnilo dne 20. června 2023 od 15:30 hodin 

v zasedací místnosti OÚ Oudoleň. 

 

Přítomni:   

Součtem zástupců dle prezenční listiny bylo ověřeno, že na zasedání Valné hromady jsou 

přítomni zástupci 15 obcí, tj.  51,72 % z celkového počtu členských obcí Svazku obcí 

Podoubraví a setkání je tedy usnášeníschopné. 

 

Program jednání:  

1) Zahájení, schválení programu 

2) Ověřovatelé zápisu 

3) Schválení Závěrečného účtu Svazku obcí Podoubraví za rok 2022 včetně Zprávy o 

výsledku přezkoumání hospodaření Svazku obcí Podoubraví za rok 2022 

4) Schválení Účetní závěrky k 31. 12. 2022 

5) Žádost o přezkum hospodaření DSO za rok 2023 

6) Nabídka členství v destinační společnosti VYSOČINA WEST, z.s. 

7) Společná žádost o dotaci z programu OPŽP 2021-2027 – shromážděné podklady od 

členských obcí  

8) Různé  

9) Diskuse 

10) Závěr 

 

1. Zahájení, schválení programu 

Pan Starý zahájil jednání v 15:30 hodin a poděkoval paní Zvolánkové za uspořádání Valné 

hromady v Oudoleni. Paní Zvolánková též přítomné zástupce členských obcí přivítal.  

Poté pan Starý přítomné seznámil s navrženým programem. K navrženému programu jednání 

nebyly vzneseny žádné připomínky, proto navrhl hlasovat o schválení předloženého programu 

jednání. Zapisovatelkou jednání valné hromady dne 20. 6. 2023 bude Soňa Zvolánková. 

 

Usnesení 7:  

Valná hromada schvaluje program jednání a zapisovatele. 

 

Pro:   15  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

2. Ověřovatelé zápisu 

Pan Starý navrhl ověřovatele zápisu: 

Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

Petr Bárta – starosta obce Vepříkov 

 

Usnesení 8:  

Valná hromada schvaluje ověřovatele zápisu. 

 

Pro: 15 Proti: 0   Zdržel: 0 
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3. Schválení Závěrečného účtu Svazku obcí Podoubraví za rok 2022 včetně Zprávy o 

výsledku přezkoumání hospodaření Svazku obcí Podoubraví za rok 2022 

Valná hromada Svazku obcí Podoubraví projednala dle ust. § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o 

rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v platném znění „Závěrečný účet Svazku obcí 

Podoubraví za rok 2022 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření dobrovolného 

svazku obcí Svazek obcí Podoubraví“ za rok 2022 podle zák. č. 420/2004 Sb., o přezkoumání 

hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí. Bylo přijato 

následující usnesení.  

 

Usnesení 9:  

Valná hromada Svazku obcí Podoubraví schvaluje bez výhrady Závěrečný účet Svazku obcí 

Podoubraví za rok 2022 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření dobrovolného 

svazku obcí Svazek obcí Podoubraví za rok 2022. 

 

Pro: 15   Proti: 0   Zdržel: 0 

 

4. Schválení Účetní závěrky k 31. 12. 2022 

P. Starý navrhl hlasovat pro schválení Účetní závěrky sestavené k rozvahovému dni 31. 12. 2022 

včetně výsledku hospodaření za rok 2022. Výsledek hospodaření bude převeden na účet 432 - 

výsledek hospodaření minulých účetních období. Bylo přijato následující usnesení.  

 

Usnesení 10:  

Valná hromada Svazku obcí Podoubraví schvaluje Účetní závěrku sestavenou k rozvahovému 

dni 31. 12. 2022 včetně výsledku hospodaření za rok 2022. Výsledek hospodaření bude převeden 

na účet 432 - výsledek hospodaření minulých účetních období  

 

Pro:   15  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

5. Žádost o přezkum hospodaření DSO za rok 2023 

P. Starý informoval o podání žádosti o přezkoumání hospodaření DSO za rok 2023 na odbor 

kontroly KÚ Kraje Vysočina.  

 

Usnesení 11:  

Valná hromada bere na vědomí podání žádosti o přezkoumání hospodaření DSO za rok 2023 na 

odbor kontroly KÚ Kraje Vysočina. 
 

Pro:   15  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

6. Nabídka členství v destinační společnosti VYSOČINA WEST, z.s. 

P. Starý informoval, že představenstvo projednalo podmínky členství v destinačním 

managementu Vysočina West, z.s., možnosti spolupráce a výši členského poplatku, který by činil 

15 000 Kč na rok. Představenstvo zatím nedoporučuje členství v destinační společnosti Vysočina 

West, z.s. vzhledem k nejistotě financování a současné ekonomické situaci.  

 

Usnesení 12:  

Valná hromada neschvaluje členství v destinační společnosti Vysočina West, z.s. 

 

Pro: 15    Proti: 0   Zdržel: 0 
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7. Společná žádost o dotaci z programu OPŽP 2021-2027 – shromážděné podklady od 

členských obcí  

P. Starý sdělil, že v rámci nového monitorovacího období OPŽP 2021-2027 ještě nejsou 

schváleny dokumenty pro vyhlašování výzev. Stále se mluví o podzimu, ale jistého není nic. 

V současné době má kancelář SVOP shromážděná data a podklady pro podání společné žádosti 

od všech obcí. Do projektu se zapojí 24 obcí, jak v rámci systému chytré evidence odpadu, tak i 

v rámci pořízení vybavení pro nakládání s odpady. Přehled požadavků máme již připraven vč. 

dokumentů k vypracování Analýzy produkce odpadů. Dle domluvy s Ing. Hoškovou začnou na 

všem pracovat až budou vědět termín vyhlášení výzvy. 

 

Usnesení 13:  

Valná hromada bere na vědomí informace k plánovanému projektu „Posílení separace odpadů 

v obcích Svazku obcí Podoubraví“. 

 

Pro: 15  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

 

8. Různé 

 

a) „Systém chytré evidence odpadů“ 

Předseda informoval, že jsme u firmy AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. objednali čipování 

nádob na papír a plasty o objemu 1100 l dle jejich cenové nabídky ze dne 16. 3. 2023. Označení 

nádob bylo projednáno na Valné hromadě SVOP, která se konala dne 28. 3. 2023 ve Slavíkově, 

v bodu Různé, b) „Systém chytré evidence odpadů“. AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. 

(provozovna Žďár nad Sázavou) má již objednané čipy a příslušenství k nim, přibližně během 

prázdnin mohou rozjet čipování nádob na papír a plasty. Do té doby by měly mít obce vyměněné 

rozbité nádoby. AVE CZ odpadové hospodářství s.r.o. (provozovna Žďár nad Sázavou) před 

realizací připraví harmonogram čipování, který rozešle na jednotlivé obce, aby starostové a 

starostky věděli přesný termín realizace u nich v obci. 
 
Usnesení 15:  

Valná hromada bere na vědomí aktuální stav ohledně přípravy čipování nádob.  
 

Pro: 15  Proti: 0  Zdržel: 0 

 

b) Informace pro obce  

Paní Benáková informovala přítomné o dvou dotačních aktivitách z MMR „Územní plán – 

jednotný standard“ a „Změna územního plánu – jednotný standard“. Ukončení příjmu žádostí je 

31. 10. 2023. Kancelář SVOP již pro několik obcí žádosti administruje a připravuje. Starostové 

se mohou obrátit na paní Pecnovou a Caklovou z MěÚ v Chotěboři a svůj záměr zkonzultovat. 

Lhůta na realizaci je 2 roky. Dále pan Starý zmínil, že změny, které chce kraj, jsou proplaceny 

100 %, jen je nutné to na faktuře uvést.  

Dále paní Benáková uvedla, že MMR na podzim vyhlásí výzvy Podpora obnovy místních 

komunikací a Rekonstrukce a přestavba veřejných budov. Obce se tedy mohou na tyto výzvy 

připravit. Kancelář SVOP je připravena žádosti zpracovat.  

 

 

9. Diskuse 

Diskusi vedli zástupci obcí ke každému bodu zvlášť. 
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10. Závěr 

Předsedající poděkoval paní Zvolánkové za uspořádání této Valné hromady v Oudoleni a 

poděkoval přítomným za účast na Valné hromadě. Jednání bylo v 16:10 hodin ukončeno. 

 

Ověřil elektronicky: Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

 

Ověřil elektronicky: Petr Bárta – starosta obce Vepříkov 

 

V Oudoleni 20. 6. 2023   Zapsala: Soňa Zvolánková, DiS. 


